
  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

    Mødetype: Skolebestyrelsesmøde                                                        Dato og tid: Tirsdag den 11. juni  kl. 17.00-18.30                                                 Sted: Store konferencerum 

                                                                                                                                            

     Indkaldte: Iben Boykel, Line Gry Bustamante Madsen, Line Brink, Anders Jørgensen, Tina Horn, Susanne Thorup Jensen, Susanne Lønborg, Joan Krogh, Andrei Turcu , Caroline  

                        Rasmussen, Natasja Ammentorp Schultz, Mette Due Hansen, Helle Due Bense. 

                        Nyvalgte medlemmer og suppleanter David Thisted, Maria Riise, Mette Holm, Kenneth Schröder og Charlotte de Krak Mølgaard inviteres også. 

   Afbud:   
 
   Ordstyrer: Line Gry 
 
   Referent: Natasja 

  
 

 

  
Dagsordenspunkter 

Nr. Tid  Punktets indhold Referat 

D = drøftelse 

O = orientering 

B = beslutning 

Tovholdere 

på 

opgaven 

Forberedelse til punktet 

 

 
 

1. 2,5 min. Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

 

B 

Godkendelse af referat fra d. 28. maj 2024  

Referat:  

Line Gry har fortsat tavshedspligt og kan derfor endnu ikke involvere 
de øvrige medlemmer i detaljerne for samarbejdet med forvaltningen 
og byrådet.  

Line Gry Referatet er vedhæftet  

2.  2,5 min. Godkendelse af dagsorden 

 

B 

Godkendelse af dagsorden den 11. juni 2024 

Line Gry Dagsorden er vedhæftet 



Referat: 

Den månedlig budgetgennemgang er rykket en uge og derfor er der 
ikke noget nyt at berette før næste møde. 

3. 10 min.  Skolebestyrelsesarbejdet og 

rammesætning af møderne samt 

møderække for kommende 

skoleår 

O/B 

Bestyrelsesformand Line Gry orienterer om rammesætningen for 

skolebestyrelsesmøderne. Bestyrelsen skal derudover beslutte 

mødedag/møderække for kommende skoleår. 

Referat:  

Der er nu mange nye medlemmer af skolebestyrelsen. Det er dejligt 

med engagement og interesse. I den første periode deltager både 

valgte og suppleanter i bestyrelsen. Dette evalueres efter 6. måneder. 

OBS på, at møderne ikke bliver for lange.  Vederlagene gives ikke til 

suppleanter.  

Der må være fokus på, at elevernes og medarbejdernes stemme ikke 

drukner. 

Der er 10 møder om året. Møderne starter klokken 17.00 og er 

berammet til at slutte 19.30.   

Møderne kommende skoleår bliver lagt om mandagen – som 

udgangspunkt 2. mandag i måneden.  

Skoleleder udarbejder møderække, der sendes med ud sammen med 

referatet. 

Line Gry  

4. 10 min. Renovering 

 

 

O 

 

Målet er, at Skolebestyrelsen løbende holdes orienteret om 

renoveringsprocessen og den forestående flytteproces 

 

HE  



Referat: 

C bygningen er delvist lukket ned. SFO´en flyttet i pavillonen og huset. 

Børn og medarbejdere har taget flytteprocessen fantastisk og knoklet. 

Garderoberne fra kælderen er flyttet i pavillonen og til spirerne. Vi har 

overtaget fire nye klasselokaler på 1. sal. Ressourcecentret på 1. sal er 

kun delvis frigivet. Vi kan så småt begynde at flytte ind i naturfags- og 

STEM-lokalerne.  

Billedkunst tog Håndværk/design i kælderen regner vi med at kunne 

overtage 5. august.  

Pigesalen er brugt til opbevaring af håndværk/design, Madkundskab, 

PLC og SFO 

SFO er i gang med at etablere Krea-rum i pavillonen. Der skal være 

dobbeltanvendelse i lokalerne i pavillonen. Morgenåbningen er flyttet 

til huset – dog stadig morganåbning for spirerne i c-fløjen.  

Skærmene til lokalerne på første sal er endnu ikke sat op og internettet 

er først etableret i dag.  

PLC-tilbygningen forventes færdig omkring efterårsferien.  

På sigt skal der være kodede lokaler i udskolingen. Indtil vi har alle 

lokalerne til rådighed, er vi nødt til at benytte lokalerne i udskolingen 

som ”traditionelle” klasselokaler.  

Der er købt skabe til opbevaring af mobiltelefoner. De bliver opsat i alle 

lokaler og skulle gerne hænge klar, når eleverne starter efter 

sommerferien.  

5.  20 min.  Skoleårets planlægning 2024-

2025 

O/D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om og gives en status på 

skoleårets planlægning. Skolebestyrelsen skal desuden godkende 

skemaer for kommende skoleår. 

 

NS/HE  



 Referat: 

Første udkast af skemaerne er til gennemsyn hos personalet. De tager 

udgangspunkt i principperne for skemalægning.  

I år har fagfordelingsprocessen været lidt anderledes end tidligere. 

Processen har været evalueret i skolens MED-udvalg.  

0. årgang afkortes med en time mindre, da det giver pædagoger 

og Bh.kl. leder mulighed for en hel dag.  

 

  

6.  15 min.  Årshjul for 3. årgang i SFO D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen præsenteres for oplæg til årshjul for 

aktiviteter for 3. årgang i SFO 

 

Referat: 

Som erstatning den fem-dages koloni i uge 42 forslår SFO-personalet i 

stedet for:  

Aftenarrangement i september 

2 overnatninger i uge 42 

Aftenarrangement i november 

Nisseland med de øvrige børn og forældre i SFO´en  

Aftenarrangement i januar 

Aftenarrangement i feb 

Overnatning i forbindelse med gallefest i marts 

 

Herudover kommer MGP-festen og den fælles fest for 3.klasserne i 

kommunen 

 

CR  



Bestyrelsen vil gerne opfordre forældregrupperne i de forskellige klasser 

til selv at arrangere overnatninger for klasserne.  

Der er en kontaktforældrefolder med ideer til gode og gavnlige 

arrangementer forældre kan stå for/understøtte. 

Det sættes som punkt på et af de kommende bestyrelsesmøder, om 

bestyrelsen skal gøre yderligere for at understøtte de arrangementer, 

der er gode for klassefællesskabet. 

 

7. 10 min. Budgetstatus maj 2024 

 

 

0/D 

 

Målet er, at skolebestyrelsen holdes løbende orienteret om skolens 

samlede økonomi.  

 

Referat: 

Budgetåret går fra januar til januar – selvom skoleåret går fra august til 

juli.  

Der er et lille overskud i SFO´en. Økonomien på skolen ser fornuftigt ud.  

I indeværende år har man besluttet en rammebesparelse på 1 %. Dette 

skulle dog kun gælde dette skoleår.   

Der er varslet en ny budgettildelingsmodel, hvor skolen kan forvente at 

få færre midler tildelt.  

På mødet i august gennemgår Helle kort skolens budgettildeling.  

 

HE  

8. 10 min Skolebestyrelsesformændenes 

arbejde i relation til det politiske 

niveau/SBUU 

O/D 

 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om 

skolebestyrelsesformændenes arbejde i relation til den økonomiske 

situation på skoleområde i Greve Kommune – herunder også 

specialundervisning og det specialiserede område (ny tildelingsmodel) 

  



 

 

 

 

Referat: 

 Alle formændene i kommunen mødes fire gange om året på rådhuset 

og taler med BU-politikerne. I år er formændenes samarbejde 

intensiveret for at påvirke de politiske beslutninger og den økonomiske 

tildeling til skolerne samt de løbende besparelser. Der har været 

arbejdet på omtale i pressen og det er nu lykkes at få borgmesteren i 

tale.  

Der er borgermøde d. 17/6. Her er de fire største partier bag 

budgetbeslutningerne inviteret.  Der er sendt invitationer ud via Aula og 

der formændene håber på stor opbakning. Alle forældre og 

interessenter er velkomne.   

9.  5 min. Meddelelser Referat: 

Ingen 

Alle  

10. 5 min.  Evt. Referat: 

Ingen 

  


